
 

Groningen, 28 juli 2023 

  

Betreft: zorgen over de toegankelijkheid van de binnenstad voor minder mobiele Groningers 

 

Schriftelijke vragen art. 36 van RvO 

 

Geacht college, 

 
De ontwikkelingen in de binnenstad zijn stevig en hebben de afgelopen maanden steeds 
verder gestalte gekregen. Die ontwikkelingen leiden tot vernieuwing en verfraaiing, maar bij 
veel Groningers ook tot zorgen. Recent bereiken ons zorgelijke signalen over de afnemende 
toegankelijkheid van de binnenstad voor minder mobiele Groningers. Voor mensen die door 
ouderdom of lichamelijke beperkingen lopend geen of geen grote afstanden kunnen afleggen 
is een bezoek aan de binnenstad steeds moeilijker aan het worden. Het verdwijnen van 
bushaltes in de binnenstad en meer nog, het uitblijven van alternatieve kleinschaligere 
vormen van openbaar vervoer in de binnenstad zet grote druk op de bezoekmogelijkheden 
van deze Groningers. Daarnaast is het - ook met een medische indicatie  - niet nabijer kunnen 
parkeren van fietsen iets dat Groningers met lichamelijke kwalen bemoeilijkt in hun 
bewegingsvrijheid.  
 
Dit brengt de gemeenteraadsfractie van het CDA Groningen tot de volgende vragen: 
 

- Is het college met ons van mening dat de mogelijkheid om jezelf te kunnen verplaatsen 
een essentieel onderdeel van onze samenleving is en dat dit geldt voor iedere 
Groninger, ook voor Groningse ouderen en Groningers met lichamelijke beperkingen 
en dat dit voor deze groepen Groningers extra inspanningen vergt? 

- Is het college bereid om op korte termijn wmo taxi’s en buurttaxi’s toe te staan om hun 
cliënten op te halen en af te zetten op en rondom de Grote Markt en de hierop 
aangewezen Groningers zodoende weer in staat te stellen om volop deel te nemen aan 
het bruisende leven van de Groningse binnenstad? 

- Is het college bereid om in de binnenstad fietsparkeerzones te ontwikkelen, waar 
uitsluitend minder mobiele Groningers, die door ouderdom of lichamelijke 
beperkingen geen grote afstanden kunnen lopen, een uitzondering krijgen op het 
fietsparkeerbeleid en zodoende drempels weg te nemen om volop deel te nemen aan 
het bruisende leven van de Groningse binnenstad? 

 
In afwachting van uw reactie, 
 
Jalt de Haan 
CDA 
 
 
  


